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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ SPOLEČNÉ PROGRAMOVÉ 
RADY 
 

 

 

 

ECON: Ekonomicko-správní fakulta   

Název programu1:   Finance a právo 

Typ: Bakalářský a navazující magisterský  

Předseda rady: doc. Ing. Martin Svoboda, Ph.D.                     

Počet studijních programů:2 

 

Datum zasedání programové rady: 31.8.2022, PrF MU, zasedací místnost děkana 

Účast 
Jméno Zařazení 

doc. Ing. Martin Svoboda, Ph.D.                     Garant studijního programu 

doc. JUDr. Petr Mrkývka, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 
doc. JUDr. Ing. Michal Radvan, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Ing. Petr Valouch, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 
doc. Ing. Robert Jahoda, Ph.D. Vedoucí katedry KVE ESF MU – pozvaný host 

Oleg Deev, Ph.D.  Vedoucí KF ESF MU 
Mgr. Ing. Filip Hampl, Ph.D. Studijní konzultant 
Bc. Karolína Balatková Zástupce studentů  
Bc. Lenka Rievajová Zástupce studentů 

Ing. Jan Rypar Zástupce zaměstnavatelů/absolventů 
Vladimíra Vraná Sekretářka KFPNH 

* Doplňte řádky podle potřeby 

  

 
1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 
poslední hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 
záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 
vypracovali během posledního hodnocení.  

 
3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci 

Komentář:  

V rámci bakalářského programu a navazujícího magisterského programu Finance a právo došlo 
v akademickém roce 2021/2022 k nepodstatným změnám, které byly již avizovány na předchozím 
společném zasedání programové rady.  

Komentář: 

Stanované cíle rozvoje programu: Propagace programů FIPR společně s dalšími programy, 
koordinace rozvrhů mezi fakultami a posilování sounáležitosti studentů s oběma fakultami, zůstávají i 
nadále v platnosti.  

Komentář: 

Garant vyhodnotil stanovené cíle programu a konstatoval, že k propagaci programů FIPR společně s 
dalšími programy zatím ESF nepřistoupila. Ovšem stejně jako v dalších případech je implementace 
plánována na období 2022/23. Garant seznámil přítomné s aktuálními počty studentů, kteří se 
přihlásili do bakalářského a navazujícího magisterského studijního programu. Konstatoval, že počty 
přihlášených jsou v posledních letech zhruba na stejných úrovních a program patří na ESF 
k nejžádanějším. 

Nová podoba státních závěrečných zkoušek se osvědčila. Pozitivní skutečností bylo doplnění komisí o 
členy z katedry Veřejné ekonomie ESF. Jako problém se jeví, pokud je odsouhlasené téma BP/DP 
studentem a jeho vedoucím a je vyhotoveno oficiální zadáni ve spolupráci studenta a učitele, není 
vhodné, aby vedoucí katedry financí měnil téma práce bez konzultace se studentem a vedoucím, 
dokonce pokud mění jen téma práce, ale již následně nedojde ke změně v oficiálním zadání.  

Garant rovněž přítomné seznámil, že na fakultní radě studijních programů ESF zmínil problémy, které 
nastaly při organizaci orientačního týdne a prvního výukového týdne na ESF. Snížení kapacity učeben, 
zavedené v rámci opatření Covid-19, nebyla dostatečně organizačně zajištěna a například v některých 
případech byla výuka předmětu pro 55 zaregistrovaných studentů rozvržena do učebny s kapacitou 
méně než poloviční. Naopak dobrá komunikace mezi fakultami proběhla v rámci koordinace výuky tzv. 
„čtecího týdne“, který na Právnické fakultě není.  

Široká diskuse proběhla k mezinárodním mobilitám studentů. Bylo konstatováno, že i přes specifika 
zahraničních partnerů na jednotlivých fakultách jsou studentské mobility standardní, což je pozitivní. 
Dr. Hampl zmínil problémy s některými konzultanty závěrečných prací v jarním semestru. Garant 
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4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 
slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního 
programu Opatření vedoucí k cíli Implementace opatření 

(rok nebo cyklus) 
Propagace programů FIPR 
společně s dalšími programy  

Zvýraznění předmětů na webu obou fakult 
– povinné a povinně volitelné. Koordinace 
s oddělením vnějších vztahů a využití 
nových komunikačních platforem.  

2022/2023 

Koordinace rozvrhů mezi 
fakultami 

Apelovat na studijní oddělení a 
zvážit možnost, aby byl celý den 
vyhrazen pro výuku na jedné fakultě. 

2022/2023 

Posilování sounáležitosti 
studentů s oběma fakultami 

Zapojení studentů do SVOČ organizované 
PrF MUNI a obdobných akcí zejména 
odpovídajících profilu absolventa.  

2022/2023 

Úspěšné ukončení projektu 
Erasmus+ FACILITY 

Zpracování závěrečné zprávy a následná 
implementace. 

2023 

Podpora mezinárodní 
mobility studentů.  

Zapojení studentů do praktických stáží 
programu Erasmus. 

2022/2023 

Inovace předmětů   Zavedení předmětu Právní a finanční 
informační systémy. 

2023/2024 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

oznámil, že o tomto problému slyší poprvé a současně se Dr. Hampla zeptal, proč jako studijní 
konzultant o tom neinformoval přímo garanta, když jiné věci (například marketing programu) 
standardně konzultuje. Na tuto otázku Dr. Hampl nedokázal odpovědět. Garant konstatoval, že 
v budoucnosti by měl být o podobných problémech bezodkladně informován.   

Komentář: V závěru programové rady vystoupil proděkan Valouch a jménem vedení fakulty ESF 
poděkoval současnému garantovi, který po mnoha letech odchází z ESF, ale zůstává na 
spolupracujícím pracovišti v rámci MU. Dále oznámil, že přítomný doc. Jahoda bude navržen jako 
nový garant studijního programu. Garant poděkoval za tuto oficiální informaci a doufá, že nový 
garant bude ctít specifika jednotlivých fakult a studijní program bude nadále vychovávat kvalitní 
absolventy. Doc. Mrkývka jménem právnické fakulty poděkoval ESF za nápad a garantovi poděkoval 
za vytvoření programu. Vyzdvihl těsné spojení fakult a popřál novému garantovi vše dobré pro další 
rozvoj programu. Konstatoval, že se jedná o unikátní program v rámci celé ČR, který by si měl 
uchovat nezávislost a rovnocenné partnerství obou fakult. Doc. Jahoda oznámil, že mu byla garance 
nabídnuta v průběhu prázdnin, nehodlá dělat v programu žádné velké změny a v roce 2023 má ze 
strany RVH dojít k 5letému hodnocení a následně lze zvažovat další rozvoj programu.  

Garant poděkoval za nabídku podílet se jako člen programové rady na rozvoji programu. Zdůraznil, 
že v uplynulých měsících opakovaně docházelo ze strany vedoucího katedry financí Deeva 
k nerespektování práv garanta studijního programu a základních akademických svobod. Garant byl 
vedoucím katedry obcházen a čelil permanentní nedůvěře, doprovázené agresivním chováním a 
lhaním.  


